
Protokoll Årsstämma för Västra Lindholmens Samfällighetsförening 
Tisdag 21 februari 2023 kl. 19.00, Hembygdsgården 

 
Närvaro: K 1, K 7, K 9, K 11, K15, K 19, K 20, T 5, T 7, T 6, T 8, T 9, T 10, T 11, T 12, T 18, T 19, T 20, T 26, 
T 28, T 30, T 31 
 

1) Mötet öppnas 
Mötet öppnades av sittande ordförande Gunnar Sundqvist. 

 
2) Mötesordförande väljs 

Gunnar Sundqvist valdes till mötesordförande. 
 

3) Mötessekreterare väljs 
Bettina Stolle valdes till sekreterare. 
 

4) Två justeringsmän väljs 
Ola Cedercrantz och Hans Sahlström valdes till justeringsmän. 

 
5) Upprop 

En lista skickades runt under mötestiden, närvaron redovisas högst upp på sidan. 
 

6) Är sammanträdet behörigt utlyst? 
Sammanträdet befanns vara behörigen utlyst. 

 
7) Dagordning fastställs 

Dagordningen kunde fastställas. 
 

8) Anmälan om övriga frågor. 
En person anmälde ett antal övriga frågor. 

 
9) Föregående årsmötesprotokoll 

Joakim Schultzén gick igenom förra årsmötesprotokollet. Elräkningen för den gemensamma 
garagelängan faktureras nu direkt till innehavarna och inte till föreningen. Ola Cedercrantz påminde om 
att elströmmen 230V ligger på till markskåpet för kabel-tv på Krokusvägen. Urkoppling måste ske vid 
elmätaren på garagelängans gavel. Arbetet måste göras av en behörig elektriker. Nya styrelsen beställer 
lämpligen jobbet av en elfirma, Ola C T 18 kan bistå med information.  

 
10) Styrelsens verksamhetsberättelse samt bokslut presenteras 

Gunnar Sundqvist gick igenom verksamhetsberättelsen. Joakim Schultzén gick igenom bokslutet. 
Föreningens intäkter var under året 68 996 kr och föreningens kostnader låg på  
21 590 kr. Kostnaderna för tömning av trädgårdsfållorna tillkommer och är budgeterad med 25 000 kr 
för 2022. Den sammanlagda summan för årets tillgångar var vid årets slut 214 928,57 kr. 
Reperationsfonden ligger kvar på 120 283 kr. 
Sittande styrelse lämnar förslaget att inrätta en särskilt kommitté för att jobba med lekplatsens framtida 
utformning. Bettina Stolle organiserar uppstarten av kommittén.   

 
11) Ekonomi 

 
a) Revisionsberättelsen och budget presenterades.  

 
b) Årsavgift för 2023 fastställdes till 1000kr per hushåll, vilket ger en budget på 55000 kr för 

2023.  
 

c) Styrelsearvoden för 2023 fastställs till 999 kr/person till ordförande, sekreterare och kassör. 
Arvodet till suppleanterna samt de två nya ansvariga för hemsidan fastställs till 499 kr/person. 

 
12) Redogörelse från administratör av hemsida och sociala medier. 

Administratörerna var inte närvarande vid mötet och kunde därför inte redogöra för läget. 
Uppdateringar på hemsida och sociala medier sker dock kontinuerligt. Ola Cedercrantz påminner om att 



namnteckningar och andra privata uppgifter inte får delas på hemsidan eller sociala medier för att inte 
underlätta olovlig spridning.  
 

 
13) Beslut om styrelsens ansvarsfrihet 

Den avgående styrelse beviljades ansvarsfrihet. 

 
14) Nya styrelsen presenterades: 

 
Ordförande & firmatecknare: Mona Keijsner, T12 
Kassör & firmatecknare: Anders Nibblinger, T11 
Sekreterare: Bettina Stolle, K20 
Suppleant: Astrid McCormack, T10 
Suppleant: Tony Bodin, K1 
 

15) Propositioner från styrelsen 
Ändring av föreningens stadgar med anledning av kabel-TV-anläggningens avveckling. Det beslutades 
enhälligt att ändra raden ”Anläggningssamfällighetför va-ledningar, centralantenn och gårdsområde 
(gemensamhetsanläggning 1)” under §2 Samfälligheter i stadgarna till ”Anläggningssamfällighetför va-
ledningar och gårdsområde (gemensamhetsanläggning 1)” Ändringen har beslutats under två årsmöten 
2022 och 2023. 

 
16) Övriga frågor 

Ett antal trivselrelaterade kommentarer togs upp på mötet, bl.a. att det är bra att grinden till lekplatsen 
hålls stängd (Tobias Boqvist kan troligen ordna en skylt för att påminna) och att parkering av bilar sker 
på avsedd plats. Det uppskattas också om ägare till husbilar, husvagnar etc. försöker parkera för bästa 
möjliga sikt. 
 
Det upplevs fortfarande som problematisk att vändplanen på Krokusvägen används vid lämning och 
hämtning av skolbarn till Gustav Vasas skolan.  

 
17) Mötet avslutades av Gunnar Sundqvist. 

Vid protokollet   Ordförande 

 

_________________________  ___________________________ 

Bettina Stolle, K20   Gunnar Sundqvist, T7 

 

Justerades av 

 

_________________________  ___________________________ 

Hans Sahlström, T26   Ola Cedercrantz, T18 


